

Issachar Watchmen Methodist (IWM) 07-13/02/19

Prayer items 2nd week of February

1. Thanksgiving for the multi-racial and cultures in Malaysia. Thanksgiving for mutual acceptance among people from different races, religions, and cultures.
2. Pray for politicians to be delivered from temptation, to be able to uphold truth in the political arena.
3. Pray for the legalisation and constitution of the law, so that the strengthening of laws would benefit people at large.
4. Pray for churches to rise up and be fervent in their prayer life, rather than becoming complacent in times of "peace".

卫理公会以萨迦守望者 07-13/02/19

二月第二个星期的祷告事项

1. 感恩马来西亚有多元种族和文化，人民百姓和谐共处，互相接纳包容彼此的文化习俗。
2. 祷告，执政者不陷入试探之中，不同流合污，反能出淤泥而不染。
3. 祷告我国在司法与立法，能加强促进国家权益的法律，使人民受益。
4. 迫切祷告，使教会兴起成为守望祷告的教会，而非活在安逸之中。

Isakhar Pengawal Methodist 07-13/02/19

Doa minggu kedua Februari

1. Bersyukur kerana negara kita mempunyai pelbagai kaum dan budaya, juga kita boleh hidup bersama bersejahtera dan menerima budaya dan amalan yang berlainan.
2. Berdoa agar pemimpin negara kita tidak terjatuh dalam percubaan, tidak dipengaruhi oleh kerja-kerja dosa, malah boleh kekalkan kesucian dan keadilan.
3. Berdoa untuk badan kehakiman dan undang-undang negara supaya memperkuatkan undang-undang yang dapat menggalakkan hak dan kepentingan negara dan memberi manfaat kepada rakyat.
4. Berdoa agar gereja tidak hidup dalam kesenangan, tetapi dibangkitkan dalam hal pengawal dan berdoa untuk situasi yang ada di negara kita.